



الشركة الخليجية لخدمات الإستثمار القابضة (ش.م.ع.ع)

Gulf Investment Services Holding Co. (S.A.O.G)

Dated: 15th April 2020

التاريخ: 15 ابريل 2020

الموضوع: استقالة القائم باعمال الرئيس التنفيذي للشركة التابعة.

طبقاً لمتطلبات الإفصاح للشركات العامة المدرجة في سوق مسقط للأوراق المالية نود إخطار المساهمين أن الفاضل/ علي بن مصطفى عبد الله اللواتي ، القائم باعمال الرئيس التنفيذي للشركة التابعة الخليجية بادر لأسواق المال ش م ع م قد قام بتقديم استقالته بتاريخ 29 مارس 2020 وذلك لأسباب شخصية. وقد قام مجلس ادارة الشركة التابعة بقبول استقالته بتاريخ 14 ابريل 2020. وقد تم تعيين الفاضل/ طلال بن سليمان البلوشي بتاريخ 14 ابريل 2020 قائماً بأعمال الرئيس التنفيذي حتى اشعار آخر.

علماً بأن الفاضل / طلال يتمتع الفاضل/ طلال بن سليمان البلوشي بخبرة غنية تزيد عن 18 عاماً في مجال الوساطة والتحق بالعمل في الخليجية بادر لأسواق المال ش م ع م منذ يناير 2008م وشغل منصب نائب الرئيس لقسم الوساطة.

Subject: Subsidiary Company's Acting CEO resignation.

In terms of the disclosure requirements for the public listed companies at Muscat Securities Market, we would like to inform our stakeholders that Mr. Ali Mustafa Abdullah Al Lawati, the Acting Chief Executive Officer of the Subsidiary Company Gulf Baader Capital Markets SAOC, has tendered his resignation on 29th March 2020 for personal reasons. His resignation has been accepted on 14th April 2020. Mr. Talal bin Suleiman Al Balushi has been appointed as Acting CEO with effect from 14th April 2020 till further notice.

Mr. Talal has a rich experience of over 18 years in the Brokerage field. He joined Gulf Baader Capital Markets SAOC from January 2008 and he was in a position of Vice President Brokerage.

Regards

Ehab Alexan
Acting Chief Executive Officer



وتقبلوا فائق الاحترام والتقدير

ايهاب الكسان
الرئيس التنفيذي بالوكالة